

COMPANY BROCHURE 公司簡介

FAR EAST METALS DEVELOPMENT LIMITED 遠東金屬發展有限公司

ABOUT 關於我們

FOUNDED IN 2003, FAR EAST METALS DEVELOPMENT LIMITED IS A GLOBAL TRADING COMPANY SPECIALIZING IN METAL PRODUCT TRADE AND SOURCING FROM CHINA. WE BUILD STRONG TRADING PARTNERSHIPS BY CONNECTING CLIENTS WORLDWIDE WITH TRUSTED SUPPLIERS IN CHINA. WITH EXTENSIVE EXPERIENCE AND A SOLID REPUTATION, WE HAVE EARNED RECOGNITION FROM BOTH DOMESTIC AND INTERNATIONAL CUSTOMERS, ESTABLISHING LONG-TERM, MUTUALLY BENEFICIAL COLLABORATIONS.

遠東金屬發展有限公司成立於2003年,是一家專注於金屬產品貿易及中國採購的國際貿易公司。我們致力於促進全球客戶與中國優質供應商 之間的合作,憑藉豐富的行業經驗和良好的市場信譽,贏得了國內外客戶的廣泛認可,並建立了長期穩定的合作夥伴關係。

WE HAVE EXTENSIVE EXPERIENCE IN SUPPORTING MANUFACTURERS AND DISTRIBUTORS IN THEIR PURSUIT OF ESTABLISHING A GLOBAL PRESENCE. FURTHERMORE, WE ASSIST COMPANIES AND INDIVIDUALS IN SOURCING THE MOST SUITABLE PRODUCTS AND SERVICES TAILORED TO THEIR NIFFDS.



With our extensive manufacturing network, we have access to over 100 carefully selected factories and suppliers, offering a comprehensive range of aluminum production processes to meet diverse customer needs.

我們擁有廣泛的製造網絡,能夠連接超過100家精選的生產廠家和供應商,提供多樣化的鋁生產工藝,以滿足客戶的不同需求。

- Forging
- Stamping
- Extruding
- Flat rolling
- Die-casting
- Deep processing
- Surface treating
- Heat treating
- Etc.

- 鍛壓
- 沖壓
- 擠壓
- 平板軋制
- 壓鑄
- 機床加工
- 表面處理
- 熱處理
- 更多



EXCEED& BEYOND

科技超越夢想

The pursuit of excellence is the driving philosophy behind the Far East culture. It's what we call the "Far East Way.".

SUBSIDIARY COMPANY

旗下企業

WYEETECH TECHONOLOGY LIMTIED

偉宜達科技有限公司

Foshan Nanhai Weiyida Technology Co., Limited (Wyeetech Technology), established in 2010, is located in the Shishan Science and Technology Park, Nanhai District, Foshan City. The company spans a total area of 15,000 square meters with a total investment of CNY 30 million. As a recognized National High-Tech Enterprise, specialize in precision aluminum extrusion, forging, and stamping. With outstanding technical capabilities and excellent service, we have earned a strong reputation in both domestic and international markets, establishing long-term partnerships with leading companies across industries.

伟宜达科技有限公司(Foshan Nanhai Weiyida Technology Co., Limited)创立于2010年,位于佛山市南海区狮山科技园,总占地面积15,000平方米,总投资额达人民币3,000万元。作为国家高新技术企业,公司专注于高精密铝合金挤压、锻压和冲压技术。凭借卓越的技术能力与优质服务,公司已在国内外市场赢得广泛认可,并与众多行业龙头企业建立了长期稳定的合作关系。





THE VISION 公司願景

OUR VALUES

核心價值觀

We strive to be a trusted partner within the industry, delivering superior quality, excellent service, and a commitment to continuous improvement to create greater value for our clients. By enhancing management practices and technical expertise, we aim to consistently meet client needs and drive mutually beneficial growth with our partners.

致力於成為行業內備受信賴的合作夥伴,以穩定的品質、卓越的服務和精益求精的精神,為客戶創造更高的價值。 通過強化管理水平和技術能力,不斷滿足客戶需求,助力合作夥伴實現共贏發展。



CLIENT FOCUS 懂得客戶

We prioritize understanding our clients' needs and building win-win relationships, ensuring maximum value creation for them.

深入瞭解客戶需求,建立雙赢的合作關係,真正實現客戶價值的最大化。



PURSUIT OF EXCELLENCE 追求卓越

We strive for excellence in execution, cost management, and efficient planning to enhance productivity continually.

堅持以卓越的執行力、成本 控制和高效規劃,持續提升 生產效率。



CONTINUOUS INNOVATION

持續創新

We leverage innovation to address complex challenges and adapt to evolving project requirements, maintaining a competitive edge.

運用創新思維解決複雜問題, 主動適應項目需求的變化,始 終保持競爭優勢。



OUR SERVICES 我們的業務

We specialize in precision aluminum extrusion, stamping, and forging technologies, combining advanced equipment and extensive experience to deliver efficient, customized solutions. Through innovation and process optimization, we ensure our products meet industry standards for complex structures and high precision while flexibly addressing diverse client needs, whether for mass production or small-batch customization.

我們專注於高精密的鋁合金擠壓、衝壓和鍛造技術,結合先進設備和豐富經驗,為客戶提供高效的定制化解決方案。 通過技術創新和流程優化,我們確保產品在複雜結構和高精度要求上達到行業標準,同時靈活滿足客戶的多樣化需求,無論是批量生產還是小批量定制。



ALUMINUM EXTRUSION

鋁合金擠壓

- 2,000-ton of extrusion press with up to 200 mm crosssection
- Automatic double puller to avoid blending
- Advanced grain size contro
- Precision sawing with cut tolerance of ±0.50 mm
- Air and water quench
- 5,000 ton annual capacity for the industrial profile

- 2000噸擠壓機組,可生產橫切面徑高達 200 mm的產品
- 恒速雙頭牽引組,自動調直
- 先進的晶粒度控制工藝
- 精密鋸切,精度達 ±0.50 mm
- 水冷及氣冷工藝
- 高端工業材年產量: 5000噸





PRECISION FORGING

吉宓铅诰

- Ranging from 50 tons to 800 tons
- 16 of mechanical power and hydraulic presses
- Precision hot and cold aluminum forging
- 120 million times of presses annually
- 50-800噸能力範圍
- 16臺機械式和液壓式沖床
- 鋁合金精密熱、冷鍋
- 年沖次達12,000萬沖次

STAMPING

沖壓

- Capable of single sequence and continuous presses
- Productive materials: Aluminum, hot rolled and cold rolled steel
- 100 million times of presses annually
- 單序沖壓、連續沖壓生產能力
- 生產材料覆蓋鋁合金, 熱車、冷車銀
- 年沖次達10,000萬沖

QUALITY CONTROL

品質監控

Our comprehensive quality control checkpoints, combined with a three-tier inspection system—self-inspection, mutual inspection, and dedicated inspection—ensure that every batch meets the high standards of our clients and the market. We commit to "no defective raw materials, no defective production, and no defective products leaving the factory," ensuring reliability and stability.

設有配套完善的的品質部,並設置了全流程的品質控制點,結合員工 自檢、互檢與專檢的三級檢驗體系,確保每批次產品符合客戶和市場 的高標準要求。我們承諾"不合格原料不投入,不合格產品不生產, 不合格產品不出廠",以保證產品的可靠性和穩定性。 Strictly implemented and operated by following the ISO 9001 quality management system standards since 2014.

公司於2014率先通過ISO9001質量管理體系,並一直嚴格執行。







QC FLOW 品質控制流程

PRODUCT QUALITY
CONTROL FLOW CHART

產品品質控制作業流程區





LAB & INSPECTION EQUIPMENTS

科研及检测设备

We are equipped with a range of advanced laboratory and inspection instruments. These high-precision tools enable comprehensive testing of product dimensions, materials, and surface quality, providing reliable data support at every stage of production.

我們配備了一系列先進的實驗室和檢測設備,。這 些高精度儀器能夠對產品的尺寸、材質、表面質量 等各項指標進行全面檢測,為生產過程中的每一個 環節提供可靠的數據支持。







OUR MAIN LAB & INSPECTION EQUIPMENTS

主要科研及檢測設備









OUR CUSTOMERS

合作客戶















OUR PROJECTS

產品展示

Our primary markets currently include automotive and industrial specialties, which encompass consumer durables, machinery and equipment, and electrical components. 我們目前主要面向汽車零部件和工業異型材生產及制造,其中包含消費者耐用品,機械設備配件和消費電子產品部件。

EXTRUDED PRODUCTS

擠壓產品













































FORGING PRODUCTS

鍛壓產品



















STAMPING PRODUCTS

沖壓產品























ADDRESS

SUITE 902, PARKES COMMERCIAL CENTRE, NO.8-2 PARKES STREET, ISIMSHATSUI, KOWLOON, Tel: 852-59182180 Fax: 852-59182180

Web: www.fareastmetals.com.hk Email: info@fareastmetals.com.hk